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Protokół nr 9/11 

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 30 sierpnia 2011 r. w sali sesyjnej 

Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka udział 

wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu oraz 

zaproszeni goście według załącznika nr 2. Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka o godzinie 

15.00 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości i oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji. Nieobecni, radny  Paweł 

Górniak i Radny Leonard Musioł. Posiedzenie jest zatem prawomocne do podejmowania  swoich 

decyzji.  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

3. Wydanie opinii w sprawie dopłaty Gminy do zbiorowego odprowadzania ścieków w 

kontekście kanalizacji całej Gminy.  

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

5. Sprawy bieżące.  

Z uwagi, że poprzednie posiedzenie komisji zwołane zostało, w związku z dodatkowym posiedzeniem 

Sesji Rady Gminy, Przewodniczący zaproponował zmianę w nazwie Punktu pierwszego, porządku 

obrad na - Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji Nr 7 z dnia 28.06.2011r.  i Nr 8 

z dnia 27.07.2011 r. oraz zmianie nazwy w punkcie drugim, na  Wydanie opinii w sprawie 

złożonych wniosków na posiedzeniu komisji  w dniu 28.06.2011 r.  

W związku z powyższym porządek obrad komisji przedstawił się następująco:  

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji Nr 7 z dnia 28.06.2011r.  i Nr 8 z 

dnia 27.07.2011 r.  

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na posiedzeniu komisji w dniu 

28.06.2011r.  

3. Wydanie opinii w sprawie dopłaty Gminy do zbiorowego odprowadzania ścieków w 

kontekście kanalizacji całej Gminy.  

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

5. Sprawy bieżące.  



 

W związku z nie wniesieniem sprzeciwu, porządek obrad został przyjęty przez aklamację.  

Ad.1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

-- Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 7/11 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, z dnia 

28.06.2011 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 

-- Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 8/11 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, z dnia 

27.07.2011 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 
 

Ad.2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na posiedzeniu komisji w dniu 

28.06.2011 r.  

Przewodniczący Komisji przypomniał, że na posiedzeniu w dniu 28 czerwca 2011 r. sformułowane 

zostały do wójta Gminy następujące wnioski, na które komisja powinna uzyskać odpowiedzi.   

1) Wyjaśnienie w jaki sposób  odprowadzane są w poszczególnych szkołach dochody za 

korzystanie z basenu, sal gimnastycznych i banerów reklamowych. 

2) Przygotowanie informacji kiedy i z jakich środków zostaną uregulowane prawa własnościowe 

dróg w Godziszowie i Kozakowicach, które miały być remontowane w roku bieżącym oraz 

jakie drogi zostaną w związku z zaistniałą sytuacją, wyremontowane w tych sołectwach.  

3) Zobowiązać Kierownika Referatu Drogowego do podawania wartości wykonywanych robót, 

według obowiązujących stawek.  

Wyjaśnień do powyższych wniosków udzielił Wójt Gminy Krzysztof Glajcar.  

1) Zasady korzystania z sal gimnastycznych i basenu oraz stawki opłat  uregulowane są zarządzeniami 

dyrektorów placówek oświatowych, a wpłaty wpływają do budżetu Gminy, na poczet dochodów. 

Natomiast wpłaty z umieszczania banerów  reklamowych   na obiektach szkolnych wpływają na konta 

Komitetów rodzicielskich poszczególnych szkół.  

2)  W związku z wynikiem głosowania Rady Gminy, w sprawie kontynuowania w roku bieżącym 

remontów kapitalnych dróg, Wójt Gminy poczyni przygotowania do zarządzenia przetargu na remonty 

zaproponowanych, alternatywnych dróg przez Sołectwa Kisielów i Kozakowice. Natomiast w związku 

z ostatnim Protokołem Rady Sołeckiej w Godziszowie, które kategorycznie domaga się remontu drogi, 

która została wytypowana   w roku bieżącym na zebraniu wiejskim, do takiego remontu oraz złożonym 

procesem przekwalifikowania gruntów, w Sołectwie Godziszów, w roku bieżącym, taki remont nie 

zostanie przeprowadzony. Obecnie nie wiadomo z jakich środków i kiedy, sprawy własnościowe 

terenu przedmiotowej drogi w Godziszowie zostaną uregulowane. Na odcinku tej drogi mamy do 

czynienia z regulacja praw własnościowych,  dotyczącą ponad 20 właścicieli.  

3)   W kwestii Referatu Drogowego, Wójt poinformował, że  trwają wstępne przygotowania do 

przeprowadzenia zmian organizacyjnych w jego strukturach. Bliższe informacje zostaną przekazane 

po opracowaniu dokładnego planu restrukturyzacji.  

 



 

O godz.16.15  salę posiedzeń opuścił radny Artur Więcław.  

Komisja 4 głosami przyjęła do wiadomości informacje Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków 

na posiedzeniu komisji w dniu 28.06.2011r. 

O godz.16.18  na salę posiedzeń powrócił radny Artur Więcław.  

 

Ad.3. Wydanie opinii w sprawie dopłaty Gminy do zbiorowego odprowadzania ścieków w 

kontekście kanalizacji całej Gminy. 

Przewodniczący Komisji poinformował zebranych, że aktualnie w Puńcowie podłączonych jest do 

kanalizacji 371 odbiorców, a po oddaniu do użytku planowanej oczyszczalni ścieków i kanalizacji w 

Goleszowie Dolnym podłączonych może zostać około 380 budynków, zaś w perspektywie, w całej 

Gminie może zostać podłączonych do kanalizacji ściekowej około 60 % odbiorców, czyli około 1800 

domów.  

Udzielając informacji na ten temat Wójt Gminy poinformował, że przy takim założeniu dopłaty Gminy 

do kanalizacji mogły by wynieść około 2 mln. zł, co wydaje się zbyt dużym wydatkiem Gminy 

Goleszów. Dopłaty do kanalizacji zbiorowej  ustanowione są przez ustawodawcę jako fakultatywne i 

gminy we własnym zakresie decydują o wysokości ewentualnych dopłat. Wójt zaproponował, aby w 

miarę możliwości obniżać poziom tych dopłat.  

Komisja jednogłośnie przyjęła do wiadomości informacje Wójta Gminy, aby sukcesywnie 

obniżać poziom dopłat, do zbiorowego odprowadzania ścieków.  

 

Ad.4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

Przewodniczący komisji poinformował, że członkowie komisji otrzymali propozycje zmian budżetu 

wg projektu 11.9 i zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011 – 2021, wg 

projektu 11.10. , które są konsekwencją wniesionych propozycji do zmian budżetu.  

1) Propozycje zmian budżetu wg projektu 11.9 omówiła pani Skarbnik Beata Kubaczka. Budżet 

został zmniejszony po stronie dochodów  o kwotę 39 991,00 zł w wyniku sfinalizowania 

przetargu na ostatni etap zadania „ Zagospodarowanie terenu pomiędzy SP Goleszów, a 

Urzędem Gminy II Etap”. Zmiany w wydatkach są konsekwencją propozycji zmian w 

Załączniku 3 do Uchwały budżetowej na najbliższą sesję Rady Gminy, zmieniający załącznik 

nr 3 do Uchwały Budżetowej Nr III/14/10 z dnia 29 grudnia 2010 r. W załączniku tym zostały 

zaproponowane zmiany w wydatkach, m. in. w tych pozycjach, w których jest możliwe 

przeniesienie rozpoczęcia zadania na rok przyszły.  

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie propozycje zmian budżetu wg 

projektu 11.9 wraz z załącznikami, który został przyjęty jednogłośnie.   



 

2) Przewodniczący Komisji poinformował zebranych, że konsekwencją omawianych propozycji 

zmian budżetu Gminy są zmiany w dotychczasowym załączniku pt. „ Wieloletnia prognoza 

finansowa Gminy Goleszów na lata 2011 – 2021”.  

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Goleszów na lata 2011 – 2021, wg projektu 11.10  , który został przyjęty 

jednogłośnie.   

O godzinie 17.30 została ogłoszona przerwa. O godz. 17.35 wznowiono obrady.  

Ad.5.Sprawy bieżące.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że Rada miała się zająć rozpatrzeniem dwóch wniosków w 

sprawie:  

1)  udzielenia dotacji do zakupu samochodu bojowego do Państwowej Straży Pożarnej w 

Cieszynie oraz 

2) Przyznania środków finansowych na remont Szkoły Podstawowej w Bażanowicach.  

Udzielając informacji na ten temat Wójt  Gminy poinformował, że aktualny budżet Gminy nie 

pozwala na wydzielenie środków i przyznanie dotacji do zakupu samochodu bojowego do PSP. 

Natomiast wnioskowana kwota na remont elewacji Szkoły w Bażanowicach prawdopodobnie była by 

za mała, do proponowanych prac remontowych , a ponadto z tych samych powodów co wyżej Wójt 

zaproponował, aby zadanie to zostało zrealizowane w roku 2012.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła oba wnioski Wójta Gminy w sprawie:  

1. Niewykonywania w roku bieżącym elewacji szkoły Podstawowej w Bażanowicach oraz ujęcie 

tego zadania w budżecie Gminy na rok 2012.  

2. Odstąpienia od udzielenia dotacji do zakupu samochodu bojowego do Państwowej Straży 

Pożarnej w Cieszynie.  

 

Na tym protokół zakończono o godz. 18.14  

Protokołował: 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka.  
 


